



Notulen plenaire vergadering Facultaire Studentenraad FdG-UvA, 30-09-2024

Agenda vergadering Facultaire studentenraad FdG-UvA

Datum: 30-09-2024

Tijd: 18:45

Plaats: J0-221, Microsoft Teams als fysieke aanwezigheid echt niet kan

Deelnemers: Fabiënne Meurs (ambtelijk secretaris), Bas Laan, Daniël van Lammeren, Danyscha Griffith, Lieke Linschoten, Maisy Price (secretaris), Splinter Achterveld (vicevoorzitter), Wisse Herfst, Sacha Ester (voorzitter)

1. Opening, vaststellen agenda

1.1. Welkom

De raadsleden hebben een persoonlijke update gegeven.

1.2. Vaststellen agenda

De agenda is ongewijzigd vastgesteld.

2. Mededelingen

2.1. Technische mededelingen

Ivana is vanaf 20:00 afwezig en machtigt Maisy vanaf dan.

Sacha is vanaf 19:30 afwezig, vanaf dan zal Splinter de PV voorzitten.

2.2. Inhoudelijke mededelingen

- Sacha: 1. Huisje voor inwerkweekend is geboekt!
- 2. De RvA is officieel samengesteld, alle gevraagden hebben akkoord gegeven. Ze hebben dus ook toegang tot de 'PV' map gekregen.

3. Adviezen

- Aanstellingen RvA



4. Concept notulen en actiepunten vergadering 23-09-2024

4.1. Notulen en actiepunten

Sacha	<ol style="list-style-type: none"> 1. het HR sturen naar de RvA 2. het HR op de website plaatsen 3. gaat mensen zoals in de PV besproken benaderen met de vraag of hij/zij plaats zou willen nemen in de RvA voor het jaar '24-'25 4. gaat een geschikte datum zoeken voor Bora Fidan om zich aan te sluiten bij een PV 5. stuurt de brief over de Motie van Wantrouwen van de CSR 6. gaat met Maisy kijken naar de mail van de studentenvakbond (ASVA) 7. gaat zaterdag taalkundig de gehele tekst van het jaarplan nakijken en stukken zo nodig herschrijven 8. stuurt de agenda en notulen naar het OT-GEN 9. gaat de thermosflessen bestellen 	<ol style="list-style-type: none"> 1. gedaan 2. ongedaan 3. gedaan 4. lopend 5. lopend 6. ongedaan 7. gedaan 8. gedaan 9. gedaan
Maisy	<ol style="list-style-type: none"> 1. gaat met Sacha kijken naar de mail van de studentenvakbond (ASVA) 2. gaat Brody mailen met de uitkomst van de PV (UvA gala) 	<ol style="list-style-type: none"> 1. ongedaan 2. lopend
Splinter		
Ivana	<ol style="list-style-type: none"> 1. stelt met Sacha een brief op over de Motie van Wantrouwen van de CSR 2. gaat met Wisse bij Corien vragen hoe het zit met de stopcontacten 	<ol style="list-style-type: none"> 1. lopend 2. ongedaan
Lieke		
Wisse	<ol style="list-style-type: none"> 1. gaat het smoelenboek aanpassen 2. gaat met Ivana bij Corien vragen hoe het zit met de stopcontacten 	<ol style="list-style-type: none"> 1. gedaan 2. ongedaan
Bas	<ol style="list-style-type: none"> 1. gaat contact opnemen met Juliette Zuurbier ivm haar ervaringen met GEN+MI 2. gaat uitzoeken wat er bekend is over de kosten van ELLLA 	<ol style="list-style-type: none"> 1. gedaan 2. lopend
Daniël		
Danyscha	<ol style="list-style-type: none"> 1. gaat uitzoeken hoe het werkt met belasting 2. gaat de begroting verder bespreken met Mike en aanpassen tot een definitieve begroting 3. gaat met Mike overleggen of het ME-gala kan worden verwisseld voor het UvA-gala 	<ol style="list-style-type: none"> 1. lopend 2. lopend 3. kan eraf

Fabiënne		
DB		
PR		
Commissies		
Dossierhouders		
Taskforces	1. een stukje schrijven voor het jaarplan	1. gedaan
Iedereen	1. onderling overleggen welke raadsleden naar het overleg gaan over de selectieprocedure	1. gedaan

De notulen van de PV op 23-09-2024 zijn vastgesteld.

5. Dagelijks bestuur

5.1. Stand van zaken

- Op 24-09-24 had Sacha een voorzittersoverleg. Dit was de eerste bijeenkomst met de andere voorzitters van de faculteiten. Ze hebben gesproken over grote onderwerpen per faculteit, zorgen omtrent het kleiner budget van de UvA en mogelijke samenwerkingen om op facultair niveau de samenwerking met derde te herevalueren. Interessant om te weten is dat elke faculteit de zichtbaarheid van de FSR wil vergroten en de andere faculteiten weinig inspraak in de faculteitsbegroting hebben.

5.2. Brief CSR (30 min)

Inmiddels een aantal maanden geleden heeft de CSR een MvW ingediend tegen het CvB wegens problemen betreffende het collegegeld wat internationale studenten. Na het moment van indienen zijn alle formele gesprekken met het CvB per direct opgezegd. Dit heeft als gevolg gehad dat veel dingen stilstonden in de UvA. Ook al is er eerder vanuit FdG een motie van Afkeuring ingediend omtrent deze actie, vereist de situatie nu urgent aandacht. Het is namelijk zo dat de UvA dit jaar een accreditatie toets moet afleggen (ITK). Een voorwaarde opgelegd door de ITK organisatie om de toets te mogen afleggen is onder andere het herstellen van het vertrouwen.

De CSR heeft echter nog geen duidelijkheid over hoe dit herstel vorm moet krijgen en welke eisen daarvoor gelden. De huidige concept-eisenlijst vertoont nog veel gebreken, wat erop wijst dat de MvW-kwestie niet snel zal worden opgelost. Gezien de deadline voor het herstel van vertrouwen midden november is, en de accreditatieorganisatie niet zal komen zolang de MvW van kracht blijft, is snelle actie noodzakelijk.

Sacha gaat vrijdag de brief sturen naar de raadsleden en hierover zal worden gestemd via een mailstemming. De brief wordt na instemming gestuurd naar andere FSR'en en daarna naar de CSR.

Aanstaande donderdag geeft Ivana bij de CSR een 'heads up' dat er een brief komt, uiterlijk woensdag.

6. Centrale Studententraad

6.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit CSR.

6.2. Tekst jaarplan (30 min)

De tekst van het jaarplan is besproken, een aantal wijzigingen zullen worden gedaan.

Lieke gaat een stuk schrijven over 'studentaanwezigheid' bij 'studentparticipatie'.

6.3. Jaarplan quote (13 min)

Op het voorblad van het jaarplan wordt traditiegetrouw een quote geplaatst. De Facultaire Studententraad moet daar samen over beslissen.

Lieke maakt een lijstje met quotes en stuurt deze als poll in de WhatsApp-groep, iedereen kan hierop stemmen.

6.4. OC eerstejaars vacature

Sacha heeft samen met Boris de sollicitaties afgenomen voor de eerstejaars vertegenwoordiger in de Opleidingscommissie (OC).

De FSR zou Mesut Sahin willen voordragen als nieuwe vertegenwoordiger van de eerstejaars binnen de OC.

"De Facultaire Studententraad der Faculteit der Geneeskunde stemt voor het aanstellen van Mesut Sahin als nieuw eerstejaars lid van de Opleidingscommissie."

Sacha gaat Mesut hierover inlichten.

7. Commissie Bachelor

7.1. Stand van zaken

- Op 24-09-24 zijn Wisse en Ivana naar het overleg geweest van de adviesgroep selectie 2026. Irene hield een presentatie over de verschillende scenario's. Selectie, loting en gewogen loting. Er wordt gestuurd op een variant van ongewogen loting met een matchingsprogramma. Opvallend is dat ze tijdens deze werkgroep weer inzetten op ongewogen loting om de diversiteit en kansengelijkheid te waarborgen, terwijl uit de evaluatie niets kwam wat wees op kansongelijkheid/gevaar voor de diversiteit. Er ligt enige tijdsdruk achter dit project, omdat onze keuzes al best snel moeten worden opgestuurd.

- Op 24-09-24 zijn Wisse, Splinter, Sacha en Ivana naar het informele overleg met Ulla, Remco en Petra geweest. Allereerst kwam de opname van de werkcolleges aan bod. Na opnieuw een kleine uitleg van Splinter waarom we het er over wilden hebben, zette Petra de overwegingen uitéén:
 - Het WC is er voor actief bezig zijn met de stof, opnemen past daar niet bij.
 - Het onderzoek naar de opkomst gaf aan dat deze te laag was. Door het niet meer op te nemen gaat de opkomst omhoog, Powerpoints en opdrachten etc komen wel online, dus alle nieuwe stof, welke er in principe niet zou zijn tijdens een WC, is gewaarborgd. Responsie blijft bestaan. In principe kan er extra stof zijn 'voor de liefhebber', dit is geen toetsstof. Een docent kan niet zeggen dit mag getoetst worden want dit is op het WC besproken, dit moet eerder besproken/ergens anders te vinden zijn.
 - Ze gaan hulp bieden aan coördinatoren en docenten die moeite hebben met hoe het nu vorm te geven. Zo kunnen ze er voor zorgen dat het WC een WC blijft.

Indien er problemen zijn/docenten zich hier niet aan houden, kan dit gemeld worden.

Actie: De opleiding gaat een post op canvas zetten met extra uitleg over het stoppen met opnemen van de WC's.

Daarnaast kwam de anamnese toets aan bod. De anamnese wordt in principe voor het laatst echt geoefend in jaar 2, terwijl de toets eind jaar 3 is. Daarom wilden ze graag facultatieve lessen organiseren met aanmelding om te oefenen voor opmaat voor anamnese.

Daarnaast moeten de rubrics worden bekeken omdat deze op sommige punten misschien te vaag zouden zijn.

- Op 26-09-24 is Wisse naar de vervolg-meeting geweest van het SWOT overleg. Alle punten zijn nu besproken. Over sommige punten komen misschien nog wat vragen, maar het is praktisch rond. Deze punten worden uiteindelijk meegenomen voor de visitaties.

8. Commissie Master

8.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit CoMa.

9. Commissie Medische Informatiekunde

9.1. Stand van zaken

- Op 26-09-24 hebben Sacha, Maisy en Bas kennisgemaakt met het OC-MI aan het einde van hun vergadering. Hier hebben we de speerpunten van de SR en OC-MI kort gedeeld. OCMI peilt op de mogelijkheid om een minor te volgen binnen de keuzevakken van jaar 3.

10. Taskforces

10.1. Stand van zaken

- Op 24-09-24 zijn Wisse en Ivana naar de werkgroep MoFa geweest. Voor ons zijn er niet veel nieuwe dingen. De meeste dingen die er nu lopen, zijn nu op de achtergrond bij AAA. Er wordt gekeken naar de akoestiek van de ruimte door een apart. Dit wordt gemeten en er wordt gekeken of er meer nodig is dan enkel de panelen. Er kan in principe nog niet op bepaalde posten worden bespaard. De kosten zijn ruim geraamd, zodat we met deze kosten het project rond kunnen krijgen. Eventueel wordt

achteraf gekeken of er nog over is gebleven.

Vrijdag spreken Sacha en Wisse met de fotograaf die schetsen gaat geven na ons gesprek met uitleg over de foto's voor de panelen.

Over een tijdje kunnen we foto's krijgen van het architectenbureau AAArchitecten om bijvoorbeeld op de plasmaschermen te plaatsen, zodat we kunnen laten zien aan de studenten wat en hoe er verbouwd gaat worden.

- Op 27-09-24 zijn Wisse en Sacha naar het overleg geweest met de fotograaf van AAA, hierbij zijn onze ideeën doorgegeven. De fotograaf gaat nu dit verder uitwerken en komt uiteindelijk met plannen en/of schetsen.

11. Commissie PR

11.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit PR.

11.2. SR kledingstuk

PR gaat een aantal opties voor zipper-truien uitzoeken en hierover een vergaderstuk maken.

12. Geplande overleggen

De geplande afspraken zijn besproken.

13. WVTTK en afsluiting

13.1. WVTTK

Raadsleden erop geattendeerd dat het indienen van vergaderstukken voor zaterdag 12:00 dient te gebeuren, volgens werkafspraken. Er moet kritisch worden gekeken wat spoed is en wat niet.

13.2. Rondvraag

- Sacha: Wie willen we in de sollicitaties met de mogelijke raadsassistenten hebben? Ik neem aan in ieder geval ik, misschien nog 1 iemand extra?
- 2. Willen we samen een sinterkerst avond inplannen? Zullen we hier gelijk een datum voor prikken?

- >>
1. DB gaat dit doen.
 2. Sacha stuurt een datumprikket voor een sinterkerst avond.

CoMI gaat uitzoeken of zij contact op kann nemen met de stakeholders over ELLLA.

13.3. Nieuwe agendapunten en actielijst

- Constitutieborrel
- Zipper truien

Sacha	1. het HR op de website plaatsen 2. gaat een geschikte datum zoeken voor Bora Fidan om zich aan te sluiten bij een PV	
-------	--	--

	<p>3. stuurt de brief over de Motie van Wantrouwen van de CSR naar de FSR'en</p> <p>4. gaat met Maisy kijken naar de mail van de studentenvakbond (ASVA)</p> <p>5. Mesut Sahin inlichten dat hij is aangesteld als nieuw eerstejaars lid van de Opleidingscommissie</p> <p>6. stuurt de brief over de Motie van Wantrouwen van de CSR</p> <p>7. stuurt een datumprikker voor een sinterkerst avond</p>	
Maisy	<p>1. gaat met Sacha kijken naar de mail van de studentenvakbond (ASVA)</p> <p>2. gaat Brody mailen met de uitkomst van de PV (UvA gala)</p>	
Splinter		
Ivana	<p>1. stelt met Sacha een brief op over de Motie van Wantrouwen van de CSR</p> <p>2. gaat met Wisse bij Corien vragen hoe het zit met de stopcontacten</p>	
Lieke	<p>1. gaat een stuk schrijven over 'studentaanwezigheid' bij 'studentparticipatie', in overleg met Sacha</p> <p>2. maakt een lijstje met quotes en stuurt deze als poll in de WhatsApp-groep</p>	
Wisse	<p>1. gaat met Ivana bij Corien vragen hoe het zit met de stopcontacten</p>	
Bas	<p>1. gaat uitzoeken wat er bekend is over de kosten van ELLLA</p>	
Daniël		
Danyscha	<p>1. gaat uitzoeken hoe het werkt met belasting</p> <p>2. gaat de begroting verder bespreken met Mike en aanpassen tot een definitieve begroting</p>	
Fabiënne		
DB		
CoMI	<p>1. gaat uitzoeken of zij contact op kan nemen met de stakeholders over ELLLA</p>	
PR	<p>1. gaat een aantal opties voor zipper-truien uitzoeken en hierover een vergaderstuk maken</p>	
Commissies		
Dossierhouders		
Iedereen		



13.4. Afsluiting (20:51)

Splinter sluit de vergadering om 20:51.

